
Reactie op vraag Natuurlijk Nieuwkoop - Raadsvoorstel Keuze maken over sporthal De Steupel Nieuwkoop 
(dit is een politieke vraag waar Natuurlijk Nieuwkoop in de oriënterende raad niet aan toe is gekomen) 
 
Vraag: In het raadsvoorstel wordt voor de financiële doorrekening rekening gehouden met een kleinere sporthal. We 
begrijpen dat voor het financiële vergelijk gedaan is, echter gaan wij er van uit dat nu niet ook het besluit dat de 
nieuwe sporthal kleiner wordt nu genomen is.  
Bij de beslissing voor nieuwbouw in een andere vorm, verwachten we een proces met gebruikers voorafgaand aan de 
beslissing over de mogelijke nieuwe vorm, ziet het college dit ook zo? 
 
 
Antwoord: Zoals uitgebreider toegelicht in de beantwoording van technische vragen van D66 is er nog geen besluit 
genomen met betrekking tot de omvang van een eventuele nieuwe sporthal. Het voorstel van het college aan de raad 
is te besluiten om op dit moment niet over te gaan tot nieuwbouw van een nieuwe sporthal op de locatie bij het nieuwe 
zwembad en de huidige Steupel nog ten minste 10 jaar in stand te houden. Het college heeft tijdens de oriënterende 
raad toegelicht dat het, mede omdat het advies op dit moment is om te kiezen voor uitgestelde nieuwbouw, na een 
eerste inventarisatie niet verder met gebruikers in gesprek is gegaan over nieuwbouw en de vorm daarvan. Als de 
Raad besluit om alsnog tot gelijktijdige nieuwbouw over te gaan, impliceert dit automatisch dat dit één sporthal met 3 
drie zaaldelen wordt. De huidige Steupel bestaat uit een sporthal (met twee zaaldelen) en een sportzaal (twee 
zaaldelen). De bezetting van de huidige Steupel is zeer laag, waardoor kiezen voor een compactere sporthal logisch 
is. Meer ruimte is er daarnaast niet op het perceel van SV Nieuwkoop.  
 
 
 


